
Тадићеви људи забранили да се видим с Бајденом

Пише: Томислав Николић
понедељак, 27 јул 2009 21:26

  

(Прес, 27.07.2009)

  

Председник СНС-а Томислав Николић тврди да су „људи из Тадићевог окружења"
забранили његов сусрет са потпредседником САД Џозефом Бајденом током његове
посете Србији. Лидер напредњака каже да је за то сазнао много касније читајући један
интервју америчког амбасадора Камерона Мантера.

  

Николић у интервјуу Пресу истиче и да су последње оптужбе које је на његов рачун и
рачун његовог заменика Александра Вучића изнео црногорски бизнисмен Ратко
Кнежевић „одрађене" по нечијем налогу из Београда, како би радикали добили
„материјал" да нападају напредњаке у парламенту.

  

- Исповест Ратка Кнежевића у којој смо Вучић и ја као случајно поменути, подсећа ме на
оно када је Наташа Кандић „случајно" на крају једне емисије рекла да сам ја ратни
злочинац, па се онда развила медијска хајка против мене, а да то што је рекла никада
није доказано. И од овога неће бити ништа, неће нам нанети никакву штету. Једино ако
Прес настави да инсистира на томе можда ћу имати једно пет дана штете. Овако ништа.

  

Ипак, Ратко Кнежевић тврди да сте се неколико пута видели са Ђукановићем у
Паризу, а ви кажете да је то било само једном и то случајно?

  

- Може Кнежевић да прича шта хоће. Уосталом, они који нас нападају и због којих је све
то и речено, српски радикали, треба једноставно да погледају у своју евиденцију и виде
када је странка Вучићу и мени платила карте за Париз. Видеће да смо били само једном,
отишли ујутру и вратили се увече. Ђукановића смо случајно срели, а Цанета ни не
познајем. У Париз смо ишли због посла. У то време је било планирано да се у Новом Саду
гради гасна електрана, а тамо је на власти био СРС. Страни партнери су хтели да у
Нови Сад уложе 800 милиона евра и тражили су гаранције да нико неће да их дира у
случају промене републичке власти. Када је потписиван уговор, присуствовали смо Маја
Гојковић, руски амбасадор Алексејев и ја. То није био никакав тајни посао, али га је
зауставио министар енергетике Радомир Наумов. А било је обезбеђено земљиште,
урађен пројекат...
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Кнежевић тврди и да се Александар Вучић виђао са Станком Суботићем у Москви?

  

- Ја не верујем да је Вучић у последњих пет година путовао у Москву, можда једном.
Увек сам тамо ишао ја, и то са Драганом Тодоровићем.

  

Смете ли на полиграф?

  

- Свако ће вам рећи да би смео на полиграф, а нико неће отићи. Рекао сам све што сам
имао. Да сам хтео да се виђам са Ђукановићем, отишао бих у Подгорицу. Сигуран сам да
Мило има неку тајну кућицу за састанке, или тај Цане... Па, ја сам се у Стразбуру срео и
са Светозаром Маровићем и изљубио се са њим, као што доликује кад се два Србина
сретну у иностранству, па то нико није објавио. Али сада, када је рејтинг ДС-а у паду,
требају им афере против напредњака. С друге стране, ја нећу да причам са ким се они
срећу. Ја сад могу да изађем и кажем ко од функционера ДС-а иде на свадбе
криминалаца по Црној Гори и у ком својству и ко је све тамо био. Али нећу.

  

Чувате прљав веш за предизборну кампању?

  

- Ја не припадам таквом соју људи, али они врло добро знају ко је све био на тој свадби,
код кога и шта су све радили. Па, нека они размишљају о својим сусретима, а ја ћу о
својим.

  

Какав је био сусрет са Олијем Реном у Београду? Где је било боље, у Бриселу или
Београду?

  

- Господин Рен је на пријем код амбасадора Љовераса у Београду пре неки дан каснио
сат времена. Потом је уследио протоколарни говор, а ја сам морао да кренем, тако да се
нисмо ни срели, нити руковали.
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Прича се да је Рен хтео да избегне сусрет са вама?

  

- Није он каснио због мене, него због својих обавеза.

  

На званичном сајту ЕУ није било фотографије сусрета Олија Рена са вама и
Вучићем у Бриселу, иако се свака Ренова званична активност прати и на тај начин?

  

- Кад не било ни ТВ снимка тог сусрета, ви бисте сумњали и да ли смо били. Господин
Рен и његови људи сами одлучују шта ће да ставе на официјелни сајт. А можда их је и
неко из Београда замолио или им наложио да се те слике не ставе на сајт. Што да не,
ако су могли да забране да се Џозеф Бајден сретне са мном, онда могу и то.

  

Ко је забранио да се сретнете са Бајденом? Зашто то тек сада откривате?

  

- Забранили су људи из Тадићевог окружења. Ја чак нисам ни позив добио, нити сам за
то знао, све док нисам прочитао интервју амбасадора САД Камерона Мантера у коме
каже да је Бајден желео да се сретне са мном. То је очигледно некоме засметало. Не
знам зашто су стопирали тај састанак а да мене ништа не питају. Да су ме питали, можда
не би било потребе да га забрањују.

  

Када сте се последњи пут срели са Тадићем?

  

- Давно. Баш давно за нормалне односе међу политичарима.

  

А какви су сада ваши односи са Коштуницом? Месецима сте му пружали руку за
сарадњу...

  

- Добро је. Откако смо постигли начелни договор о сарадњи, све је у реду. Формирали
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смо власт у Земуну, сад крећемо у преговоре о Вождовцу...

  

Шта мислите о изменама Закона о информисању и како ће гласати посланици
СНС-а?

  

- Свашта сам рекао о том закону, све најгоре у расправи. Ми ћемо гласати против. Не
само да смо ми против, него вам кажем да ћу ја организовати да тај закон не прође.

  

Како?

  

- Видећете.

  

Зашто на Вождовцу власт не формирају исте странке као у Земуну, када имате
већину? Шта је проблем?

  

- Мислим да је проблем ДС, коме изгледа није лако да препусти власт коју је држао 14
година. Вероватно због непотизма и умешаности њихових кадрова у криминалне
активности. Демократе, међутим, треба да знају да се политиком не треба играти и да
локална власт мора да се формира. Ако буду забранили својим коалиционим партнерима
из Владе да са нама формирају власт, ми ћемо спремити адекватан одговор.

  

Који?

  

- Јавно ћемо преко медија понуди коалицију на Вождовцу њима, демократама!

  

Управо сте рекли да су њихови кадрови на Вождовцу проблематични. Како ћете
онда са њима у коалицију?
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- То ће бити изазов на који ће ДС морати да одговори. Да уђу у власт као слабији
партнер или да се пред грађанима покажу као неодговорни и да опет идемо на изборе.
Све то, наравно, тек ако спрече да се направи коалиција као у Земуну.

  

Хоћете ли на летовање?

  

- Не знам још, можда тек у другој половини августа. Ако кренем негде, прво ћу се јавити
Пресу, да ме не ловите по обичају.

  

(Разговарала Данијела Исаиловић)
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